

Dr. Paul Jänicke
☎ +49 (0) 3461 845-222
✉ paul.jaenicke@addinol.de

To whom it may concern

Leuna, 27.01.2025

Eignung der ADDINOL FoodProof-Produkte und ADDINOL Weißöle für vegetarische und vegane Produktherstellung

Suitability of ADDINOL FoodProof products and ADDINOL White Oils for vegetarian and vegan product manufacturing

Hiermit bestätigt die ADDINOL Lube Oil GmbH in Leuna/Deutschland, dass die ADDINOL FoodProof-Produkte und ADDINOL Weißöle im Allgemeinen zur Verwendung als Schmiermittel mit nicht vorhersehbarem Produktkontakt bei der Herstellung von vegetarischen und veganen Produkten geeignet sind, sofern in der Produktspezifikation nichts anderes angegeben ist.

Alle unsere Verpackungsmaterialien kommen direkt vom Lieferanten und wurden vorher nicht für andere Produkte verwendet. Wenn Mehrwegbehälter oder Tanker für lose Produkte verwendet werden, unterliegen diese einem definierten Hygieneverfahren.

Mit freundlichen Grüßen
Yours sincerely,



Dr. Paul Jänicke
Leiter der Anwendungstechnik
Head of Application technology

Hereby, ADDINOL Lube Oil GmbH in Leuna/Germany confirms that in general the ADDINOL FoodProof products and ADDINOL White Oils are suitable for use as Lubricants with incidental product contact in the production of vegetarian and vegan products, unless otherwise noted on the product specification.

All our packaging materials arrive direct from the supplier and have not been previously used for other products, where returnable containers or tankers are used for bulk products these are subject to a defined hygiene procedure.